

Memur Unvanlı Kadrolarda Olanların Zamlı 15 Ocak 2017 Net Maaşı

Devlet memurlarının maaşlarına 1 Ocak 2017 tarihinden geçerli olarak %3 oranında zam yapılacak ve aynı tarihten geçerli olarak aylık %3 oranında prim kesilmek suretiyle bazı memurlar zorunlu bireysel emeklilik planına dahil edilecek. - 21.11.2016

MEMUR UNVANLI KADROLARDA OLANLARIN ZAMLI 15 OCAK 2017 NET MAAŞI

Devlet memurlarının maaşlarına 1 Ocak 2017 tarihinden geçerli olarak %3 oranında zam yapılacak ve aynı tarihten geçerli olarak aylık %3 oranında prim kesilmek suretiyle bazı memurlar zorunlu bireysel emeklilik planına dahil edilecek.

Kamu kurum ve kuruluşlarında “Memur” unvanlı kadrolarda görev yapan Devlet memurlarının aylık net maaşları, 1 Ocak 2017 tarihinden geçerli %3 oranındaki genel maaş zammına (enflasyon farkı zammı olursa bu da dahil edilecek) ve 15 Ocak 2017 tarihinden geçerli asgari geçim indirimi artışına bağlı olarak yükselecek.

Ayrıca, 1 Ocak 2017 tarihi itibarıyla 45 yaşını tamamlamamış olan memurların Ocak maaşından (ve izleyen ay maaşlarından) %3 oranında bireysel emeklilik katkı payı kesilecek. (bireysel emeklilik sistemine zorunlu olarak dahil edilen memurlar isterlerse daha sonra sistemden çıkabilecek)

Zamlı ilk maaşlarını 15 Ocak 2017 tarihinde alacak olan memurlara, maaş zammından kaynaklı 1-14 Ocak maaş farkları ise ayrıca ödenecek.

Bu çerçevede, “Memur” unvanlı kadrolarda görev yapanların 15 Ocak 2017 tarihinde alacağı aylık net maaş miktarlarının (enflasyon farkı zammı yapılmayacağı varsayılarak) ne kadar olacağı konusunda, bireysel emeklilik sigortası (BES) prim kesintisi yapılmış ve yapılmamış net maaşlar şeklinde hazırladığımız tabloya aşağıda yer verilmiştir.

Maaşınızı kendiniz hesaplamak için [tıklayınız](#)...

Kadro unvanı “Memur” olanların 15 Ocak 2017 net maaşı (aile yardımı hariç)

(2017 AGİ tutarları belirlenmediğinden, aylık net maaşlar aşağıdaki rakamlardan 5-10 TL kadar fazla olabilir)

D/K	Hizmet Yılı	15 Ocak 2017 Net Maaş	
		BES kesintisi yapılmamış	BES kesintisi yapılmış
1/4	25 yıl ve üstü	2.818 TL	2.737 TL
1/4	24	2.817 TL	2.736 TL
1/3	23	2.811 TL	2.731 TL
1/2	22	2.806 TL	2.726 TL
1/1	21	2.800 TL	2.721 TL
2/3	20	2.792 TL	2.722 TL
2/2	19	2.787 TL	2.717 TL
2/1	18	2.782 TL	2.712 TL
3/3	17	2.653 TL	2.585 TL

3/2	16	2.648 TL	2.581 TL
3/1	15	2.644 TL	2.577 TL
4/3	14	2.620 TL	2.554 TL
4/2	13	2.616 TL	2.550 TL
4/1	12	2.612 TL	2.546 TL
5/3	11	2.465 TL	2.401 TL
5/2	10	2.461 TL	2.398 TL
5/1	9	2.458 TL	2.395 TL
6/3	8	2.497 TL	2.436 TL
6/2	7	2.494 TL	2.433 TL
6/1	6	2.491 TL	2.430 TL
7/3	5	2.488 TL	2.427 TL
7/2	4	2.485 TL	2.424 TL
7/1	3	2.483 TL	2.422 TL
8/3	2	2.427 TL	2.367 TL
8/2	1	2.425 TL	2.364 TL

9/2	1	2.422 TL	2.361 TL
9/1	0	2.419 TL	2.359 TL

NOT:

**Aile yardımı bakımından, ilgililerin bekar (veya eşi çalışan) ve çocuksuz olduğu varsayılmıştır.*

**Asgari geçim indirimi bakımından, bekar (veya eşi çalışan) ve çocuksuz personel için 2016 yılında geçerli olan tutar kullanılmıştır.*

**Çalışılan kurumlardan kaynaklı ödeme farklılıkları dikkate alınmamıştır.*

**Sendika aidatı ve toplu sözleşme ikramiyesi ödemesi dikkate alınmamıştır.*

**Tabloda hizmet süresi 8 yıldan az gösterilenlerin, 30.09.2008 tarihinden sonra işe girmiş oldukları varsayılmıştır.*

**Tabloda, hizmet süreleri itibariyle ulaşılabilecek derece/kademeler tahmini olarak kullanılmıştır.*

Kaynak:memurunyeri.com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvarı Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA